
Dansk Sankt Bernhard Klub 
 

 

Bestyrelsesmøde :  Den  05.09.2023 

Deltagere:  Alle 

 

Dagsorden . 

1. Valg af ordstyrer 

Lise-Lotte  

2. Valg af referent 

Jacob  

3. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt  

4. Godkendelse af sidste referat   

Godkendt 

5. Opfølgning af pligter/opgaver (Ulla, Betina, Susanne, Jacob, Lise-Lotte)  

Flot arbejde med medlemmerne i medlemssystemet. Det fungerer rigtig godt.  

Betina holder stadig systemet ajour og holder øje med listerne. 

Hvalpesiderne er stadig i gang med at blive samlet – Lise-Lotte arbejder videre. 

Hvalpekøberfolderen er næsten klar – Jacob sender udkastet til bestyrelsen. 

Hallen til juleudstillingen er booket.  

6. Økonomi ved kassereren  

Seneste opgørelse.  

Der er brugt penge på at fragte et telt til Sjælland. 

Ulla og Rico har lavet frivilligt arbejde og doneret 3000 kr. Vi siger tusind tak. 

Vi er nysgerrige på at finde ud af noget mere om hvad vores indbetaling til Giesen, og hvad 

vi kan have ud af Dogbase. Hvis der er en adgang mere, kunne det tilgå Avls- og 

Sundhedsudvalget. Vi sætter det på dagsordenen til næste møde, og researcher hver især 

inden da.  

7. Avl og sundhedsudvalget  

Se ovenstående  

8. Udstillingsudvalget  

Lidt mærkeligt at der ikke uddeles cert-kort til DKK udstillinger. Vi ønsker ikke at afskaffe 



cert-kort endnu. Især til udenlandske deltager, kan det være en god ide at have en stak 

liggende i reserve.  

Der er en udfordring med at finde flerfarvede bånd. Men Susanne reagerede hurtigt og 

overtog en rest fra Kreds 5. Tak for det. 

Vi ser faldende tilmeldingstal til udstillinger. Hvis der er all-round dommer på, kan det 

eventuelt afholdes sammen med en anden specialklub.  

Herefter en mere løs snak om udstillinger i fremtiden – mange ideer og forslag om 

oplæring af nye udstillingsansvarlige og andre placeringer. Intet vedtaget. 

Vi holder stadig god kontakt til fodersponsor. 

9.  Aktivitetsudvalget  

Dejligt at se de tiltag, der bliver gjort rundt om i landet. Det er dejligt at vi får promoveret 

racen og får vist vores race frem. Bestyrelsen modtager gerne forslag om lignende tiltag. 

Virkelig godt fremmøde til Store Hestedag i Roskilde. Vi kan blive bedre til at gøre klubbens 

facebookside mere interessant.  

Vi lægger hovederne i blød i forhold til at afholde et medlemsmøde. Alle kommer med et 

forslag.  

10.  Klubbens medier  

Bestyrelsen er ansvarshavende for indholdet i Bernharden, så vi er nødt til at bede om at 

bladet kommer forbi bestyrelsen til korrektur inden udgivelse.  

11.  Lederen til næste nr. af Bernharden 

Det er stadig Betina, der skriver det næste indlæg. 

12.  Næste møde  

Mandag d. 2. oktober 

13.  Eventuelt  

    

 

 

 

 

 


